
Styrelsemöte 17/9-18 
Justerare: Ivarsson  
Närvaro: E. Bevin, F. Ivarsson, E. Repper, M. Rolinska, S. Pepic.  

Dagens punkter: 
• Hälsokoll i gruppen 
• Hemsidan 
• Tagglunch imorgon (18/9) 
• Mailet från Anders Falk ang. Spons till NLG 
• Avsluta Handlingarna 

_______________________________________________________________________________________ 

Diskussion: 

• Alla mår idag bra. 

• Elias har lyckats få upp hemsidan, men har den i ”Nolle-mode” då allt det grafiska inte riktigt funkar. Elias 
har stängt av allt som har med feedback och kommentarer att göra pga. Hemsidan trasslade när dessa 
funktioner var igång, men detta ska fixas. Repper visar oss den nya hemsidan som ser väldigt snygg ut.  

Vi diskuterar de olika önskemålen som styrelsen samt sektionen önskat med Repper och enligt honom 
går det mesta att ordna. Det ser med andra ord lovande ut. Meddela sektionens alla organ om 
hemsidan och be dem skicka in en beskrivande text om organet som skall finnas uppe på hemsidan. Vi 
pratar även om hur enkelt det skulle vara för en eventuellt ny webbmaster att ta över jobbet på 
hemsidan. Repper säger att det skulle vara relativt enkelt om människan i fråga använt Wordpress, 
annars kan det bli svårt då wordpress-sidan innehåller 65 sidor av info, vilket är ett stort ”kaos”.  

Repper säger att han kan ha hand om sidan fram tills att vi hittar en ny webbmaster, ifall styrelsen sköter 
all kontakt med de olika organen som behöver kontaktas angående beskrivningar och liknande till 
hemsidan.  

• Emma fixar godis och popcorn inför tagglunch.  

• Anders Falk från ”Material Economics” har hört av sig och vill skicka ut mail till master-studenter. Vi hör 
av oss till Anders Falk idag, 50kr/person för ett riktat mail. 

• Hinner ej med handlingar idag, avslutas istället på torsdag. 
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